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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 685 af 3. september 20203. september 2020 (alm. 

del). Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA). 
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Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 685 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om det er planen at ejendomsselskaber, der ejer ejendomme der 

falder i værdi, fuldt ud vil kunne modregne værdifaldet i eventuelle værdistigninger, så-

fremt regeringens plan om lagerbeskatning af avancer på erhvervsejendomme gennemfø-

res? 

 

Svar 

Indførelse af lagerbeskatning vil føre til løbende beskatning af fremtidige værdistigninger. 

Det naturlige udgangspunkt ved lagerbeskatning vil være, at fremtidige tab vil være fra-

dragsberettigede.  

 

Den præcise model for lagerbeskatningen, herunder fradragsmuligheder og overgangsbe-

stemmelser, vil blive fastlagt i forbindelse med det lovforberedende arbejde. 
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